
 
 
 

Dato: 19.01.23 

 

Referat møte i Osloregionens faggruppe Næringssamarbeidet 

Tid: Onsdag 19.01.2023 kl. 13.00 – 15.00 
 
Presentasjoner fra møtet finner man her    
  
Frammøtte:   
 

NAVN KOMMUNE / REGION 

Dag Aanensen Drammen kommune 

Ingar Vaskinn Kongsberg kommune 

Hanne Regine Søyseth Intern – Kongsberg kommune 

Nina Mosseby Lørenskog kommune 

Maria Hermansdatter Hoff Lillestrøm kommune 

Jonas Olafsen Lillestrøm kommune 

Anne Kristine Feltman Bærum kommune 

Elisabeth Helen Bjørnsdatter 
Rytterager 

Nordre follo kommune  

Karl Jørgen Tofte Horten kommune 

Karianne Thomassen Frogn kommune 

Haakon Gjems Grue kommune 

Siw Andersen Oslo business region / Oslo kommune 

Terje Myrseth Indre østfold kommune  

Bjarne Hugo Johannessen Oslo kommune  

Trine Knobel  Gardemoregionen  

Terje Pettersen  Moss kommune 

Helge Hasvold Mann Søndre Viken?  

Lina Maria Linge Ringerike kommune 

Gina Finsrud  Søndre Viken  

Håkon Gjems  Kongsvingerregionen 

Unni Larsen  Asker/ Bærum kommune 

Anne Marte Kolbjørnhus Gjøvikregionen  

Ove Gjesdal  Hamarregionen  

Asbjørn Flo Asker/Bærum kommune 

Dag Hvaring  Studio City Norway 

Adrian Mitchell  Oslo Film Commission 

 
Fra sekretariatet møtte: 

Øyvind Såtvedt, Andrea Fyhri Gustavsen, Mari Strømsvåg, Eva Næss Karlsen, Thelma Bay Bang  
 

Saksliste: 
 

1. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent 
 

2. Godkjenning av referat fra møtet 04.11.2022 
Referatet ble godkjent 
 

https://www.osloregionen.no/prosjekter/konkurransekraft-og-attraktivitet/faggruppe-moter-konkurransekraft-og-attraktivitet/


 

 

3. Studio City Norway, filmbyen på Brennemoen 
Dag Hvaring, sjef for Studio City Norway og informasjon om insentivordningen for 
film og tv-serier ved Adrian Mitchell, Oslo Film Commission. 
 

4. Oppdatering på internasjonalt profileringsarbeid  
Mari Strømsvåg orienterte. Se egen presentasjon.  
 

5. Handlingsprogram 2023- Gjennomgang av innsatsområdet Konkurransekraft 
og attraktivitet  
Øyvind Såtvedt og Mari Strømsvåg orienterte. Se egen presentasjon. 
 
 

6. Plan for 2023 - temaer som ønskes tatt opp på møtene i faggruppa i løpet av 
året 
Øyvind Såtvedt orienterte og Mari Strømsvåg førte opp alle forslag på storskjerm. 

 
• Drammen: Jernbane Vestfoldbanen, togbytter 

• Interregionalt samarbeid innen jordbruk, landbruk og skogbruk- 
sammenheng mellom mat og helse 

• Avfallsdeponering - interregionalt samarbeid om deponering og etablering 
av næringspark for sirkulære næringskjeder 

• Drammen havn som katalysator for næringsutvikling for stor region 
sør/vest for Oslo – øke eksporten utenom olje og gass 

• Oppfølging av ordførererklæringen/Oslofjorden - samarbeid om 
nitrogenrensing 

• Mer yrkesfaglig utdanning og interregionalt samarbeid for å dekke behovet 
i næringslivet. 

• Nytt sykehus i Drammen  
• Etablering av plasskrevende næring tett på vegnettet- regionalt samarbeid 

• Søndre Viken: Tilgang til elektrisitet, industri 
• Indre Østfold: Utbygging av strømnettet 
• Lillestrøm: Helseteknologi og legemiddelproduksjon 

• Batteriutvikling i regionen (etter de kommer litt videre i samarbeidet) 
• Felles innspill fra Holmestrand og Horten: Jernbaneutvikling, tilbud, Intercity.  

• Viktige næringsarealer tett på E18, og viktig med avkjøringer til det. 
• Rekruttering av nasjonale og internasjonale talenter, og potensiale for å få 

flere folk i arbeid/dagens høye utenforskap 
• Mosseregionen: koblet på NTP prosess i faggruppene 

• Bærekraftig logistikk (godslogistikk) 
• Kongsvinger: eksport, gods på bane 
• Asker: Sosialentreprenørskap og utfordringer med lønnsomhet grunnet redusert 

arbeidsevne(60-70% pga sosiale og/eller trauma forhold) blandt flytninger og 
innvandrere som de sysselsetter- Søkerlys på statlige støtteordninger etter same 
modell som Varig Tilrettelagt Arbeid (VTA/VTO). De blir kasteball I NAV systemet. 
VTA for at bedrifter skal ansette fast, og positive effekter med integrering, 
individitet og deres familiesituasjon.  

• Gjøvikregionen: helsetech, informasjonsteknologi og kompetanse (tilgang til 
arbeidskraft), + Raufoss/Nammo investeringen med staten 

• Asker/Bærum: Helsetech, Fornebu=utslippsfrittområde (intr. I bærekraftige 
løsninger, sirkulære, materiell, energi ++) 

• Hamar: Helsetech + helsetjenester, rekruttering/inkludering/kompetanse 
• Kongsberg: Leverandørindustri, størst i Norge 



 

 

• Ringerikesregionen: Ringerike har seks strategiske satsningsområder for 
næringsutvikling de ønsker fokus på. 

• Vei og bane- Ny E16 og Ringeriksbanen – er premiss for mye av 
investeringen i infrastrukturen og offentlige tjenester for å møte 
befolkningsveksten som vil komme som følge av banen 

• Kompetanse – sliter med rekruttering og bevare de ansatte de får tak i. 
• Grønne skifte og sirkulærøkonomi – vil sette sammen de rette næringer i 

klynger slik at det kan få synergieffekt av hverandre. 
• Kraft og energi – utfordringer med å få tilgang til nok kraft. 

Prioriteringssystemer for ny trafo fungerer ikke. 
 

7. Status næringspolitisk seminar 
Øyvind Såtvedt orienterte.  
 

8. Sak 8. Runden– Innspill: hva er de tre viktigste tingene til det næringspolitiske 
notatet for din kommune/region?  
 
Innspill for sak 6 vil bli brukt i næringspolitisk notat.  
 

9. Sak 9. Korte orienteringer fra sekretariatet  
 
Flytting av neste møte fra 25 mai, til 23 mai. 
 

10. Sak 10. Orientering om arbeid med NTP og etablering av administrative 
arbeidsgruppe for NTP arbeidet. 
 

11. Eventuelt  
Ingen kommentarer.  
 

12. Takk for i dag 
 


